

DEFINITIEF VERSLAG VEILIGHEIDSBESTUUR d.d. 14 oktober 2019

Leden:	Mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter RBO/VB), dhr. T.R. Poppens (burgemeester Amstelveen, plv. voorzitter RBO/VB), dhr. mr. G.E. Oude Kotte (burgemeester Aalsmeer), mw. J. Langenacker (burgemeester Ouder-Amstel), dhr. E. Boog (burgemeester Diemen), dhr. P. Heiliegiers (burgemeester Uithoorn);
Adviseurs:	Dhr. F. Paauw (eenheidschef politie), dhr. J. Pronker (eenheidsleiding politie), dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), mw. M. van de Kerkhof (plv. Brandweercommandant), dhr. J. Woldman (Adj. Directeur Publieke Gezondheid), dhr. J. Bos (Veiligheidsbureau), dhr. M. Schilstra (secretaris RBO) en mw. S. Barsom (verslag);
Afwezig:	mw. E. Huiting (plv. Havenmeester), dhr. mr. J.J.A. Lucas (Hoofdofficier van Justitie), mw. N. Wamsteker (ministerie J&V);
Agendaleden:	Dhr. G. van den Top (dijkgraaf), dhr. luitenant-kolonel der mariniers Rémon Lurvink (defensie), dhr. R. van Treeck (Provincie NH), dhr. P. van Rossum (directeur OOV);
Gasten:	dhr. Zuurmond, mw. Verheggen.

1. Opening en agenda

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met de agenda.

2. Mededelingen

- Mevrouw Langenacker deelt mede dat op 7 februari 2020 een bestuurlijke workshop Zorg en Veiligheid wordt georganiseerd. De datum staat bij iedereen gereserveerd in de agenda.

3. Verslag Regionale Bestuursvergaderingen d.d. 17 juni 2019

- De leden van het Veiligheidsbestuur stellen het verslag en de besluitenlijst van de Regionale Bestuursvergaderingen van 17 juni 2019 vast.

4. Verslag Veiligheidsbestuur d.d. 27 september 2019

- De heer Heiliegiers geeft aan dat bij de portefeuillevdeling de portefeuille Water achter zijn naam ontbreekt.
- De leden van het Veiligheidsbestuur stellen het verslag van 27 september 2019 o.v.v. de voorgestelde aanvulling vast.

5. Terugkoppeling landelijke overleggen

- Er wordt een terugkoppeling gegeven van de verschillende landelijke overleggen;
 - 11 september BAC IV
 - 12 september BAC GHOR
 - 20 september RDVR/RBC
 - 24 september Veiligheidsberaad
 - 7 oktober Veiligheidsberaad
 - 7 oktober bestuurlijke commissie Brandweer

6. Overzicht binnengekomen en uitgaande post

- De leden van het Veiligheidsbestuur en Regionaal Bestuurlijk Overleg nemen kennis van het overzicht.

7. Eerste ervaringen brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio

De heer Van Lieshout geeft een toelichting op zijn eerste ervaringen als brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio. Begin december zal het bestuur mee worden genomen in de voorstellen voor de inrichting van de Veiligheidsregio. Het korps heeft behoefte aan rust. Vervolgens kan gefocust worden op de verdere versterking en verbetering.

- De heer Van Lieshout zal voor de vergadering van 9 december voorstellen inbrengen voor de inrichting van de Veiligheidsregio.

8. Rapporten Ombudsman i.a.v. Arre Zuurmond en Bernadette Verheggen

De heer Zuurmond geeft een toelichting op de rapporten die n.a.v. twee klachten zijn opgesteld. Er heeft een diepgaand onderzoek plaatsgevonden. Er zijn intensieve en intense gesprekken gevoerd met betrokken en gemotiveerde professionals, er is meegedraaid met een 24 uren dienst en er zijn dossiers bestudeerd. Na beoordeling van de klachten zijn beide klachten uiteindelijk ongegrond verklaard. Wel zal er n.a.v. een tweetal nieuwe klachten, ingediend door burgers, nog een korte rapportage volgen. De heer Van Lieshout en de heer Zuurmond plannen een aparte afspraak in om nader kennis te maken.

De voorzitter geeft aan dat de heer Zuurmond aanwezig zal zijn tijdens de vergadering van de gemeenteraadscommissie AZ Amsterdam van 14 november om een toelichting te geven op de rapporten.

De heer Poppens stelt voor de gevraagde besluiten uit te breiden met de opdracht van het bestuur aan de commandant om de aanbevelingen te betrekken in de opbouwfase van de Veiligheidsregio.

- De leden van het Veiligheidsbestuur nemen kennis van de rapporten van de Ombudsman Metropool Amsterdam inzake de Brandweer AA en de bestuurlijke reactie van het Veiligheidsbestuur op de rapporten.
- Zij bespreken de aanbevelingen van de Ombudsman Metropool Amsterdam.
- De commandant krijgt de opdracht van het bestuur om de aanbevelingen uit de rapporten te betrekken bij de opbouwfase van de Veiligheidsregio.
- De heer Van Lieshout en de heer Zuurmond plannen een afspraak in om nader kennis te maken.

9. Quick scan gemeentelijke bluswatervoorziening en regionaal plan van aanpak

De heer Boog vraagt naar het vervolg op de quick scan.

De heer Van Lieshout geeft aan dat in december een plan van aanpak zal worden voorgelegd aan het bestuur.

De heer Heiligers geeft aan dat op pagina 22 Uithoorn staat genoemd maar dat dat Aalsmeer zou moeten zijn.

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met de bevindingen uit de Quick Scan gemeentelijke bluswatervoorziening.
- Zij stemmen in met de voorgestelde acties in het regionaal plan van aanpak;
- Zij stemmen in met het toezenden van de Quick Scan en regionaal plan van aanpak aan de Inspectie J&V. Op pagina 22 van de Quicksan wordt Uithoorn nog vervangen door Aalsmeer.
- Het plan van aanpak voor het vervolg zal ingebracht worden voor de vergadering van 9 december.

10. Invoering TS4 in de VrAA

De heer Heiligers geeft aan tevreden te zijn met de uitkomsten van de pilot. Hij vraagt naar het vervolg.

De heer Van Lieshout geeft aan dat de verwachting is dat de TS4 uitgerold kan gaan worden bij de vrijwillige posten. Daarnaast zullen er aanvullende afspraken gemaakt worden over bijstand.

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met het voornemen om vanaf 1 januari 2020 TS4 definitief in te voeren bij de kazernes in Uithoorn en Aalsmeer.

11. Oprichtingsstatuten en ledenovereenkomst GBA

De heer Heiliegiers vraagt naar de effecten op de kosten voor de Veiligheidsregio. Onder de financiële bepalingen is de zin opgenomen dat ieder lid in beginsel bijdraagt.

De heer Van Lieshout geeft aan dat er geen direct effect is en de financiering uit de BDuR gelden voortkomt.

- De leden van het Veiligheidsbestuur nemen kennis van de ledenovereenkomst Coöperatieve vereniging “Gezamenlijke Brandweer Amsterdam” en de opgestelde oprichtingsstatuten.

12. Niet aanwijzen bedrijfsbrandweer Greenergy Amsterdam

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met het voorstel Greenergy Biofuels Amsterdam B.V. niet aan te wijzen als bedrijfsbrandweerplichtige inrichting.

13. Wijzigingen in de ARBAA aan hoofdstuk 3 NRG

- De leden van het Veiligheidsbestuur stellen de wijzigingen in hoofdstuk 27a tot en met 27e (FLO-overgangsrecht) van de ARBAA vast.

14. Project pilot emissie arme tankautospuut

De heer Poppens vraagt of sprake is van een structurele uitgave. Het kenmerk van financiering uit het innovatiebudget is dat het zou moeten gaan om een eenmalige uitgave. Uit beslispunt twee kan opgemaakt worden dat het gaat om een structurele uitgave. Dat betekent dat er dus niet wordt voldaan aan de gestelde eisen.

De heer Heiliegiers geeft aan dat dit voorstel een groot gedeelte van het budget beslaat. Het zou gestimuleerd moeten worden om ook andere onderwerpen in innovatie, zoals bijvoorbeeld ondermijningsproblematiek, cyber en water, aan te dragen.

De heer Van Lieshout geeft aan dat in plaats van losse voorstellen een innovatievoorstel zal worden voorgelegd aan het bestuur.

De heer Boog vraagt of er een overzicht gemaakt kan worden van de ingediende voorstellen die niet bij het Veiligheidsbestuur terecht zijn gekomen.

Mevrouw van de Kerkhof geeft aan dat er bij het Directeuren Overleg Veiligheid geen andere aanvragen zijn voorgelegd voor financiering uit het innovatiebudget.

De heer Woldman vult aan dat de leden van het DOV een positief advies hebben gegeven maar wel met de opmerking dat eigenlijk sprake zou moeten zijn van een multi-onderwerp.

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met de toekenning van een bijdrage van €181.500 uit het deelprogramma innovatie VRAA voor het project pilot emissie arme tankautospuut.
- Zij stemmen in met het voornemen om, ten tijde van de behandeling van de programmabegroting 2021/actualisatie 2020, voorstellen te doen voor de financiering van dit project voor volgende jaren, waarbij eveneens wordt gedacht aan de middelen die voor innovatie beschikbaar zijn binnen het programma Crisisbeheersing.
- In plaats van losse voorstellen zal een innovatievoorstel worden voorgelegd aan het bestuur.

Project ontwikkeling virtuele rook

De voorzitter geeft aan dat de beoordeling van dit voorstel gezien de genoemde kosten past binnen de bevoegdheid van de commandant om over de toekenning van het budget te besluiten.

De heer Poppens geeft n.a.v. de bespreking aan graag meer aan de voorkant betrokken te willen worden bij de opstelling van de agenda voor de vergaderingen van het Veiligheidsbestuur.

De heer van Lieshout en de heer Poppens plannen een afspraak in om voor de volgende vergadering op een eerder moment de agenda te bespreken.

- De beoordeling van het voorstel wordt gezien de genoemde kosten overgelaten aan de brandweercommandant.
- Er wordt n.a.v. het voorstel afgesproken dat de heer Van Lieshout en de heer Poppens voor de volgende vergadering de agenda van het Veiligheidsbestuur op een eerder moment voor bespreken.

15. Evaluatie van GRIP-incidenten 2018

- De leden van het Veiligheidsbestuur nemen kennis van de GRIP-incidenten van 2018 en de operationele aanbevelingen voortkomend uit de evaluatie van de GRIP-incidenten 2018
- Zij nemen kennis van de acties die ondernomen zijn op de vaker voorkomende leerpunten uit de evaluaties van de GRIP-incidenten van 2017.

16. Incidentbestrijdingsplan Noordzeekanaal

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met het geactualiseerde incidentbestrijdingsplan Noordzeekanaal 2020.

17. Regionale evenementenkalender

De voorzitter licht toe dat zij het evenementenbeleid versneld heeft laten evalueren. Halverwege november zal de evaluatie worden voorgelegd aan de gemeenteraad tegelijk met het nieuwe evenementenbeleid. De belangrijkste wijziging in het beleid is dat het mogelijk wordt om de beoordeling van een evenement niet alleen op technische criteria uit te voeren maar ook op inhoud, met als doel om het aantal evenementen terug te dringen.

Mevrouw Langenacker geeft aan dat wel rekening moet worden gehouden met een waterbedeffect; als Amsterdam kritischer naar evenementen gaat kijken dan zullen evenementenorganisatoren uitwijken naar de omliggende gemeenten.

De heer Paauw geeft aan dat 2020 een ingewikkeld jaar wordt gezien het aantal evenementen en de beschikbare politiecapaciteit. De driehoek kan eventueel voorwaarden stellen bijvoorbeeld m.b.t. grootte van evenementen en de minimalisering van politie-inzet bij evenementen. Mogelijk kan een evenementenplafond vastgesteld worden. Dat geldt niet voor demonstraties waar het ingewikkelder voor is om beperkingen aan te stellen.

De heer Poppens vraagt of het mogelijk is om in november een beeld te hebben van de evenementenplanning zodat er knopen doorgehakt kunnen worden.

De heer Paauw geeft aan dat dat wel de bedoeling is.

- De leden van het Veiligheidsbestuur nemen kennis van de op dit moment bekende knelpuntenperioden.
- De evenementenplanning zal in november beschikbaar zijn voor de bestuurders zodat er knopen doorgehakt kunnen worden.

18. Rondvraag

- –



19. Voorstel concept- besluitenlijst d.d. 14 oktober 2019

- De leden van het Veiligheidsbestuur stemmen in met de concept-besluitenlijst en machtigen de voorzitter tot het doen van tekstuele wijzigingen.

20. Sluiting Regionale Bestuursvergaderingen